
Referat 14. Stenrevsmøde 25 OKT 22 på Lærkevej 31 

Til stede: Alle i gruppen 

 

1.    Artikel til avisen om det nye fælleskommunale samarbejde og stenrev. 
Erik sender til Hans Jørgensen mhp alle tre aviser. Inviterer samtidigt til interview. 

Må også gerne kontakte medlemmer af det grønne partnerskab. 

Lars tager fat i TV2. 

 

2. Møde med Odder Kommune (torsdag d. 27. okt kl 13) 

Søren, Keld og Erik. 
Mødet skal klarlægge OK´s involvering som svar til Velux. 
Om muligt værdisættes hvert enkelt pkt. 
Kan der gives kontaktoplysninger til det fælleskommunale samarbejde? 
Erik kontakter MOMU mhp rapporten fra den marinarkæologiske forundersøgelse. 
 
3. Velux Fondens spørgsmål til os og Odder Kommune 
Jacob og Lars sætter sig sammen for at undersøge bundforhold mv. for rev 2 og 3 samt laver 
udkast til rapporten til CMN. 
Lægger samtidigt vægt på ålegræs. 
Om muligt beskrives formålet med revene i forhold til både planter og dyreliv. F.eks. spredning af 
hummer. 
 
4. Sten fra landboforeninger 
Der spørges på TOR ved OK til oplægningsplads. Derefter udmelding til landboforeningerne. 
 
5. Ansøgning til Kystdirektoratet om rev ved Dyngby Hoved 
Søren spørger MOMU om evt. forhold vedr. arkæologi der. 
Der er store sten der på lavt vand, hvilket sammen med bundforhold viser, at der har været et rev 
der tidligere. 
Jacob laver et søkortbillede med koordinater. Ser samtidigt på afstande og bundkoter for hvilken 
udstrækning revet skal have. Resultat bør være 8 hektar som tidligere. 
Erik laver udkast til selve ansøgningen til Kystdirektoratet. Kontakter vejdirektoratet for sikkerhed. 
 
6. Næste møde 
TIR 22 NOV kl 1930 på HMI. 
 
7. Evt. 
Lidt fra de varme lande. 


